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پرونده نقل و انتقالات نيم فصل سه روز ديگر بسته مي شود، اما پرسپوليس 
همچنان هاج و واج به اين سو و آن سو مي نگرد و نتوانسته خريدي در اين 
فصل انجام دهد. هر چند با اوضاع نابسامان اين روزهاي سرخپوشان غير از 

اين اگر بود جاي تعجب داشت. 
فشردگي كار تيم ها در روزهاي باقي مانده از فصل نقل و انتقالات را به وضوح 
مي توان ديد. آنهايي كه خريدهاي خ��ود را كرده اند در پي انجام آخرين 
تمرينات و بازي هاي دوس��تانه و جمع و جور كردن اردوهاي تداركاتي 
هستند تا با نيرويي جديد نيم فصل دوم را آغاز كنند، آنهايي هم كه هنوز 
بازيكن نگرفته اند، به شدت در پي تسريع روند مذاكرات براي جذب نفرات 
مورد نظر خود هستند. در اين اوصاف اما پرسپوليس همچنان هاج و واج به 
اين سو و آن سو مي نگرد و تنها نظاره گر كار سايرين است. البته چند بازيكن 
خارجي مهمان تمرينات اين تيم بوده اند، بازيكناني كه البته بي كيفيت 
بودن آنها طي روزهاي اخير نقل محافل شده بود و خبر از بي در و پيكري 
باشگاه مي داد. بازيكناني كه البته تعدادي از آنها راه فدراسيون پزشكي را 
هم در پيش گرفتند براي تست دادن اما هيچ خبري از تست فني نيست و 
به نظر مي رسد اين اوضاع نابسامان فرصت خوبي براي برخي ايجاد كرده تا 
از آب گل آلود ماهي هاي خوش قد و قواره اي براي خود صيد كنند. چراكه 

مي دانند خبري از بازخواست نيست. 
از سويي با توجه به مشكلات فراوان، حال حتي رسانه ها هم فرصت كافي براي 
پرداختن به همه جوانب باشگاه و تيم را ندارند و هر گوشه اي را كه بگيرند، 
گوشه اي ديگر وا  مي ماند. از يك سو ماجراي سياسي است كه بعد از مدت ها 
حمايت هاي همه جانبه، حالا كاشاني، عضو هيئت مديره اعتراف مي كند كه 
ماجراي او يك سوء تفاهم ساده نيست؛ اعترافي كه البته خيلي دير است و چون 
نوشدارو بعد از مرگ سهراب مي ماند. از سوي ديگر ماجراي خادم و اختلاف 
او با هدايتي در ميان است؛ اختلافي كه جلسه آنها براي سر و سامان گرفتن 
باشگاه را بي نتيجه گذاشت تا تصور شود پرونده عابر بانك در پرسپوليس بار 
ديگر بسته شده است. هر چند اگر بنا به حضور نژاد فلاح به عنوان مديرعامل در 
پرسپوليس باشد، پرونده هدايتي را نبايد بسته شده تلقي كرد، چراكه يكي از 
شروط نژاد فلاح براي قبول كردن پست مديرعاملي، همكاري با هدايتي است. 
مردي كه ثابت كرده براي حضور در پرس��پوليس از هيچ كوششي فروگذار 

نيست و اگر از در بيرونش كنند، از پنجره وارد خواهد شد. 
در اين وانفسا اما اظهار نظر مسئولان باشگاه و سرمربي تيم بسيار جالب توجه 
است. در حالي كه روزشمار س��ازمان ليگ براي اتمام فصل نقل و انتقالات 
به كار افتاده است، درخشان با خيالي آسوده از شرايط خوب پرسپوليس و 
پيشرفت كارها طبق برنامه مي گويد »با همكاري و تلاش مسئولان باشگاه، 
سعي مي كنيم تيم خوبي ببنديم ما طبق برنامه پيش مي رويم. در مرحله اول 
روي جذب نفرات مورد نظر كار مي كنيم و پس از آن تازه بايد ببينيم با توجه 
به نيازهايمان مي توانيم بازيكني را از دست بدهيم يا نه؟ اما تا اين لحظه نظرم 
روي جدايي هيچ بازيكني نبوده و در اين ارتباط اقدامي نشده و مطالب مطرح 
شده، تنها گمانه زني است.« البته مشخص نيست درخشان از كدام برنامه 
صحبت مي كند وقتي تا كنون و در حالي كه تنها سه روز به پايان فصل نقل و 
انتقالات باقي است، اين تيم هنوز موفق به جذب هيچ بازيكني نشده است و 
»جونيور ژوزف« بازيكن برزيلي كه صبح روز گذشته وارد تهران شد و به همراه 
پزشك پرسپوليس براي انجام تست پزشكي اعزام شد تنها بازيكني است 
كه اگر كارش به امضاي قرارداد بكشد، مي تواند تنها و اولين بازيكن جديد 
سرخپوشان باشد. مهاجمي كه نه از روي تست فني و براساس توانايي هايش، 

كه تنها با چند فيلم و سي دي قرار است پيراهن اين تيم را بر تن كند
اما ادعاي مازيار ناظمي رئيس مركز اطلاع رساني وزارت ورزش مي تواند 
كورسوي اميدي براي پرسپوليسي ها باشد تا در اين فرصت باقي مانده 
بتوانند گليم خود را از آب بيرون بكشند. ناظمي كه مدعي است گودرزي 
به طور جدي پيگير حل مشكلات پرسپوليس است در ديدار با مسئولان 
و مديران وزارت ورزش بر حمايت مادي و معنوي از پرسپوليس و تقويت 
اين تيم براي ليگ قهرمانان آس��يا به عنوان نماينده اي��ران تأكيد كرده 
است. اين مسئله مي تواند در راس��تاي توافقات مثبت با نژاد فلاح باشد 
براي نشستن بر صندلي مديرعاملي باشگاه و بازگشت هدايتي در پي اين 
انتخاب. شايد هم به همين پشتوانه است كه خواجه وند، سخنگوي باشگاه 
از حل شدن مشكلات مالي و رس��يدن خبرهاي خوش در روزهاي آتي 
مي گويد:»مشكلات مالي وجود دارد اما مسئولان باشگاه در تلاشند تا اين 
مشكلات حل شود. قرار بود پولي از سازمان ليگ دريافت كنيم كه تا اين 
لحظه اين اتفاق رخ نداده است اما تا آنجايي كه من مي دانم ظرف چند روز 

آينده مشكلات مالي هم حل مي شود و خبرهاي خوشي در راه است.«
اما مذاكره با بازيكنان مورد نظر. هر چند ماجراي سرخپوش شدن حاتمي 
همچنان بلاتكليف است و برپايي اردوهاي تداركاتي كه از بين آنها گويا 
كيش قطعي شده است، همه و همه از رس��يدن منبع مالي جديد خبر 
مي دهد كه شايد همان عابر بانك باش��د كه گفته مي شود در پي حضور 
نژادفلاح قرار است به رغم مخالفت هاي خادم پايش دوباره به پرسپوليس 
باز شود. مذاكرات با نژادفلاح هم تاكنون خوب پيش رفته و به نظر مي رسد 
تأكيد وزير ورزش به اين مسئله كه: » جاي نگراني براي آينده پرسپوليس 
نيست.« در همين خصوص باش��د. هرچند كه تجربه ثابت كرده وزارت 
ورزش اين توانايي را دارد كه لحظه آخر نامي جديد از قوطي بيرون آورده 
و برنامه اي ديگر پياده كند. درست مثل ابتداي فصل كه هيئت مديره اي 
را برگزيد كه ده��ان همه از تعجب باز ماند يا انتخاب سياس��ي به عنوان 
مديرعامل و پس از آن معرفي كردن طاهري به عنوان كس��ي كه جاي 

سياسي حق امضا دارد. آن هم در جلسه اي دو نفره.
اما حرف هاي وزير ورزش در اين خصوص كه هيئت مديره باشگاه احتمال 
مي داد كه سياسي به زودي آزاد شود اما اگر بازداشت او باز هم ادامه داشته 
باشد، بايد براي جايگزيني اش فكري كرد. نشان مي دهد برخلاف تصور 
هيئت مديره كه حالا طاهري را رو به روي خود مي بيند، گودرزي فكرهاي 
ديگري براي باشگاه دارد كه البته زمان عملي كردن آن مهم است و با توجه 
به اندك زمان باقي مانده تا پايان فصل نقل و انتقالات، تصميم گيري دير 
هنگام چون نوشدارو بعد از مرگ س��هراب مي ماند و به كار پرسپوليس 

نمي آيد. حتي اگر اين انتخاب هدايتي باشد با جيبي پر پول.

شمارش معكوس براي شروع جام ملت هاي آسيا 
در استراليا در حالي آغاز شده كه تيم هاي مختلف 
آسيايي اين روزها آخرين مراحل آمادگي شان را 
پشت س��ر مي گذارند تا در اين مسابقات حضور 
پرقدرتي داشته باشند. تيم ملي فوتبال ايران هم 
كه با بحرين، قطر و امارات همگروه شده در فاصله 
كمتر از 3 هفته تا شروع جام ملت هاي آسيا در 
استراليا صبح ديروز پس از برگزاري يك اردوي 
10 روزه در آفريقاي جنوبي به تهران برگشت تا 
تمرينات شاگردان كرش در تهران پيگيري شود. 
اين در حالي است كه به نظر مي رسد دردسرهاي 
كرش تمامي ن��دارد و پس از خب��ر مصدوميت 
پ ژمان منتظري و احتم��ال غيبت اين مدافع در 
استراليا و تلاش هاي بي فرجام سرمربي پرتغالي 
براي بخشش پولادي، حالا خبر مي رسد كه بازي 
تداركاتي يك ش��نبه آينده مقابل فلسطين هم 
لغو شده تا تيم ملي فوتبال، فرصت اين بازي را 
هم از دست بدهد و با كمترين بازي تداركاتي به 

سرزمين كانگوروها برود. 
  آقاجاني�ان: بازي با تيم هاي باش�گاهي 

بهتر از بازي نكردن بود
در حال��ي كاروان تيم مل��ي فوتب��ال از اردوي 
آفريقاي جنوب��ي بازگش��ت كه مانن��د چند ماه 
اخير بر خلاف وعده هايي كه داده شد، تيم ملي 
نتوانس��ت در اين اردو با تيم هاي مطرحي بازي 
تداركاتي داش��ته باش��د و بازي هاي تداركاتي 

ايران به بازي با سه تيم باشگاهي آفريقاي جنوبي 
كه اين تيم ها هم با بازيكنان ذخيره ش��ان برابر 
ش��اگردان كرش به ميدان رفتند، خلاصه شد. 
اين در حالي بود كه گفته مي ش��د تيم ملي قرار 
است در اردوي آفريقا با چند تيم ملي كشورهاي 
آفريقايي بازي دوس��تانه انجام ده��د. هر چند 
به گفته منتق��دان برگزاري چني��ن بازي هاي 
تداركات��ي آن هم با تيم هاي گمنام باش��گاهي، 
كمكي به تيم ملي نمي كند اما ماركار آقاجانيان 
مربي تيم ملي پس از بازگش��ت از اردوي آفريقا 
ديروز در اين باره گف��ت:» در مجموع تداركات 
تيم ملي ايران نس��بت به حريفانش كمتر بوده 
اس��ت و اين را همه مي دانند. ما دوست داشتيم 
كه بازي هاي بيشتري را انجام دهيم، اما به خاطر 
محدوديت هاي مالي و مسائلي از اين دست نشد 
كه بازي هاي بهتري برگزار شود. در هر حال بازي 
كردن بهتر از بازي نكردن است و همين تيم هاي 
آفريقايي كه ما با آنها روبه رو شديم، بازيكنانشان 
شبيه بازيكنان خارجي هس��تند كه به بعضي از 
تيم هاي عربي، از جمله قطر رفته اند. متأس��فانه 
فيفا دي هاي زيادي را از دس��ت داديم و آن طور 
كه مي خواستيم بازي تداركاتي انجام نداديم، اما 

همين ها را هم نمي توانستيم از دست بدهيم.«
  بازي با فلسطين هم لغو شد

با اين وجود تيم ملي فوتبال در بازگشت به تهران 
قرار بود قبل از پرواز به استراليا، يك شنبه آينده 

يك بازي تداركاتي با تيم ملي فلسطين در تهران 
انجام بدهد؛ مس��ابقه اي كه پيش از ظهر ديروز 
خبر رس��يد كه لغو ش��ده تا بدبياري هاي كرش 
در آس��تانه جام ملت ها براي پيدا كردن حريف 
تداركاتي تكميل شود. اين بازي قرار بود ۶ دي 
در تهران برگزار شود اما مس��ئولان فدراسيون 
فلسطين اعلام كرده اند كه در اين مدت بازي هاي 
دوس��تانه زياد برگزار كرده اند و نمي خواهند با 
بازي مقاب��ل ايران دچار مصدوميت ش��وند و به 
همين دليل با ذكر اين نكته كه مسائل فني مانع 
از حضورشان در تهران شده تأكيد كرده اند كه به 

تهران سفر نمي كنند. 
در همي��ن رابطه دبي��ركل فدراس��يون فوتبال 
فلسطين در نامه اي به فدراسيون فوتبال از ايران 
به خاطر لغو اين بازي عذرخواهي كرد. در بخشي 
از نامه عبدالمجيد هيجي كه روي سايت رسمي 
فدراس��يون فوتبال قرار گرفت، آمده اس��ت:»با 
كمال تأس��ف، بايد به اطلاع ش��ما برسانم تيم 
ملي فلسطين بنا بر دلايل فني پس از بازگشت 
از اردوي چين و آماده سازي تيم براي حضور در 
جام ملت هاي آسيا استراليا قادر به برگزاري اين 
ديدار نيست. ما واقعاً از اهميت برگزاري اين ديدار 
جهت افزايش قدرت و بر پايه  برادري تاريخي بين 
دو كشور ايران و فلسطين واقف هستيم به همين 
دليل اميدواريم تا در آينده شانس برگزاري ديدار 
دوستانه را داشته باش��يم و روابط و همكاري دو 

فدراسيون در همه زمينه ها ادامه داشته باشد.« با 
توجه به لغو اين مسابقه، كاروان تيم ملي فوتبال 
دوشنبه آينده در حالي به اس��تراليا مي رود كه 
بازي با عراق تنها مس��ابقه تداركاتي ش��اگردان 
كرش قبل از ش��روع جام ملت ه��ا خواهد بود، 

مسابقه اي كه در استراليا برگزار مي شود. 
  تلاش نافرجام براي بخش�ش پولادي و 

مصدوميت پژمان
مصائب ك��رش تنها لغ��و پي در پ��ي بازي هاي 
تداركات��ي و قحطي حريف تداركاتي نيس��ت و 
بايد به اين دردس��رها مصدوميت مدافع اصلي 
تيم ملي و همچنين مخالفت صريح س��تاد كل 
نيروهاي مس��لح با تقاضاي س��رمربي پرتغالي 
براي بخش��ش پولادي و حضور اين بازيكن در 
جام ملت ها را ه��م اضافه كرد. به نوش��ته يك 
س��ايت عربي، منتظري به دليل مصدوميت در 
بازي  ام صلال و الجي��ش در ليگ قطر نمي تواند 
تيم ملي ايران را در استراليا همراهي كند. البته 
پزش��ك تيم ملي ديروز اعلام كرد كه وضعيت 
دقيق منتظري پس از معاينات پزشكي مشخص 
خواهد ش��د. منتظ��ري هم در مح��ل كمپ به 
فيزيوتراپي مي پردازد تا طي روزهاي آينده و در 
صورت تأييد پزشكان، بتواند تيم ملي را در جام 

ملت ها همراهي كند. 
همچنين به نظر مي رسد كرش بايد قيد حضور 
پولادي را كه از متهمان كارت هاي جعلي معافيت 
است براي جام ملت ها بزند، با اين وجود همچنان 
تلاش مسئولان فدراسيون فوتبال براي بخشش 
اين بازيك��ن ادام��ه دارد و در تازه ترين تحرك 
فدراس��يوني ها، ديروز تاج رئيس سازمان ليگ 
از احتمال همراهي پولادي ب��ا تيم ملي در جام 
ملت ها در صورت مراجعه اين بازيكن به ايران و 
معرفي خودش به سازمان نظام وظيفه خبر داده 
اس��ت. تاج در مورد وضعيت ملي پوشان سرباز 
مثل مهرداد پولادي و حضورش در تيم ملي به 
فارس گفت: »اگر مهرداد پولادي به ايران بيايد 
نوع مسئله فرق مي كند و سازمان نظام وظيفه و 
ستاد كل نيروهاي مس��لح با ديد مثبت در مورد 
او تصميم گيري مي كنند و ش��رايط ملي پوشان 
س��رباز هم فرق خواهد كرد، البته اين به معناي 
حل شدن موضوع نيست، بلكه مسئله به شكل 
مثبتي از س��وي نظام وظيفه مورد بررسي قرار 

خواهد گرفت.«
صحبت هاي تاج در شرايطي است كه ديروز بار 
ديگر سردار كمالي با اش��اره به اينكه به پولادي 
مجوزي داده نخواهد شد به تسنيم گفت: »اين 
بازيكن مرتكب سه تخلف شده است، اول اينكه 
با حيله و نيرنگ كارت جعلي گرفته، دوم اينكه با 
وجود دعوت از وي براي بررسي كارتش در نظام 
وظيفه حاضر نشد، سوم اينكه به خارج از كشور 
رفت و به قوانين تمكين نكرد. رافت اسلامي هم 

شامل حال فردي كه تخلف كرده، نمي شود.«
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تيم ملي فلسطين هم نيامد
تلاش بيهوده براي بخشش پولادي و ادامه سريال لغو بازي هاي تداركاتي در آستانه جام ملت ها

 سه روز طلايي، تنها زمان باقي مانده
براي سرخپوشان

چشم پرسپوليس به دهان وزير ورزش

شيوا نوروزي

اعلام زمان مراسم تجليل از مدال آوران اينچئون 
عبدالحميد احمدي معاون فرهنگي 
آموزشي و پژوهشي وزارت ورزش و 
جوانان از برگ��زاري دو رخداد مهم 
ورزش كشور در ماه ربيع الاول خبر 
داد و گفت: دي��دار اهالي ورزش با 
رهبر معظ��م انق��لاب و تجليل از 
م��دال آوران بازي هاي آس��يايي و 
پارا  آسيايي دو رويدادي هستند كه در اين ماه ميمون و مبارك 

برگزار خواهد شد.

مطمئنم نوروزي تيم ملي را تنها نمي گذارد
اردوي تي��م ملي در حال��ي از روز 
دوش��نبه آغاز ش��ده كه سرمربي 
تيم ملي كشتي فرنگي در واكنش 
به اظهار نظر اميد ن��وروزي مبني 
ب��ر اينك��ه قطع��اً در رقابت ه��اي 
جام جهاني كشتي فرنگي به دليل 
ترس از تشديد مصدوميت به ميدان 
نخواهد رفت، گفت: با توجه به شناختي كه از تعصب و غيرت اميد 

نوروزي دارم مطمئنم او تيم ملي را تنها نمي گذارد.

جودوكاران براي رشته هاي ديگر مدال مي گيرند
رئي��س  ناي��ب   ميراس��ماعيلي 
فدراسيون جودو در مورد مهاجرت 
برخي جودوكاران در رش��ته هاي 
ديگ��ر گفت: م��ا در ش��وراي فني 
تصمي��م خواهي��م گرف��ت چطور 
ج��ودوكاران اج��ازه فعالي��ت در 
رش��ته هاي ديگر را دارن��د؛ چطور 
برخي از ملي پوشان جودوكار مي توانند در سامبو، جوجيتسو و 

كوراش مسابقه دهند و مدال آوري  كنند. 

اين روزها بحث حضور در انتخابات رياست 
وحيد صابري

    وزنه برداري
فدراس��يون هاي ورزش��ي ب��راي افراد 
بازنشسته و دوشغله ها بسيار داغ است. هر 
روز اخبار جديدي به گوش مي رسد با توجه به اينكه انتخابات فدراسيون 
وزنه برداري در پيش است فعلاً بحث رياست رضازاده در اين فدراسيون 
نسبت به ساير فدراسيون ها از همه داغ تر است. اخباري كه امروز در اين 
باره شنيده مي شود بيشتر متوجه رضازاده است؛ بحثي كه باعث شده 

جدال و كشمكش بين شوراي شهر و وزارت ورزش بالا بگيرد. 
در حالي كه وزارت ورزش عزم خود را براي كنار زدن رضازاده جزم 
كرده و ه��ر روز اخبار جدي��دي را درباره عدم ش��ركت رضازاده در 
انتخابات فدراسيون وزنه برداري رسانه اي مي كند، در آن سو، اعضاي 
شوراي شهر بيكار ننشسته اند و به طور كاملًا خودجوش به حمايت از 
رضازاده پرداخته اند و اين كار وزارت ورزش را محكوم كرده اند اين در 
حالي است كه دقيقاً يك سال پيش، چمران در كسوت رئيس شوراي 
شهر تهران به استناد بند 4 ماده 28 بخشنامه اي را به وزارت ورزش 

ابلاغ و اعلام كرد اعضاي شوراي شهر نمي توانند در هيچ كار دولتي 
ديگري مشغول به كار شوند و اين كار خلاف قانون است. 

در ادامه همين ح��رف و حديث ها ديروز مع��اون ورزش قهرماني 
و حرف��ه اي وزارت ورزش و جوان��ان با تصريح بر اينك��ه معيار اين 

وزارتخان��ه در انتخابات فدراس��يون ها اجراي قانون اس��ت، گفت: 
دو شغله ها براي شركت در انتخابات بايد از سمت و شغل خود استعفا 
دهند و اين شامل رضازاده هم مي شود. مطابق قانون افرادي كه دو 
شغله، بازنشسته يا داراي مسئوليت ديگري هستند نمي توانند در 
انتخابات فدراسيون هاي ورزشي حضور داشته باشند، مگر اينكه از 

مراجع ذي ربط مجوز قانوني كسب كرده باشند. 
سيد نصرالله سجادي در پاسخ به پرسش��ي كه چرا اين قانون براي 
روساي فدراسيون تيراندازي و هاكي به اجرا در نيامده، اظهار داشت: 
حضور آنها كاملًا قانوني است. ش��فيع اين مجوز را دارد، قانونگذار 
گفته پس مشكلي نيست. هاشمي كه نماينده مجلس است مطابق 
قانون حضور وي نيز منعي ندارد اما در مورد ش��غل بودن يا نبودن 
نمايندگي، بايد دس��تگاه هاي ناظر و قانونگذار تكليف را مشخص 
كنند. ما از قانون تبعيت مي كنيم. شايد يكي از اشكالات ما اين باشد. 
پس هر كانديدايي كه بخواهد در انتخابات شركت كند بايد از شغلش 

استعفا دهد و قانون رعايت شود. 

سجادي: رضازاده براي حضور در فدراسيون وزنه برداري بايد از شوراي شهر استعفا دهد

با هر نوع انحراف مالي برخورد مي كنيم
ابهامات مالي فدراس��يون فوتبال هر روز ابعاد تازه تري پيدا مي كند. هر 
روز خبري مي رسد اما چون هيچ چيز به طور كامل مشخص نيست تنها 
ابهامات و حاشيه ها را بيش��تر مي كند. امير عابديني حال رئيس كميته 
بررسي ابهامات مالي فدراسيون فوتبال است. شخصي كه دو سال 
پيش با حمايت بي چون و چرا از كفاشيان رأي مجمع را به 
سود او تغيير داد حال مأمور شده تا مسائل مالي فدراسيون 
او را كه كم هم نيست بررس��ي كند. عابديني مي گويد: 
»ابهاماتي در بودجه وجود دارد مثل روشن نبودن وضعيت 
مالي برخي ش��ركت ها و طلب و بدهي باشگاه ها،  تطابق 
عملكرد و بودجه هم مهم اس��ت، اينك��ه آيا انحراف از 
بودجه داش��ته يا نه و يا نوع پرداخت ها چگونه بوده، 
آيين نامه هاي مالي وجود داشته يا نه به طور حتم اگر 
انحرافي ببينيم برخورد مي كنيم.«  عابديني مسائل 
گوناگون ديگري را هم ذكر مي كند كه البته همه آنها 
در مقام حرف و بحث قابل تأمل است اما آيا مي توان 
اميدوار بود كه حرف هاي او فق��ط در مرحله حرف 
باقي نماند و به وادي عمل راه پيدا كند؟ او از برخورد 

مي گويد اما آيا مي توان اميدوار بود؟

نگفتم اگر حمايت نكنند از طلا خبري نيست
كس��ب عنوان نايب قهرماني وزنه برداري قهرماني جهان هنوز براي بهداد 
سليمي هضم شدني نيست. قهرمان آس��يا پس از از دست دادن مدال طلا 
و س��كوي اول دنيا از ناراحتي حرف هايي به زبان آورد كه حالا از بيان آنها 

پشيمان است. بهداد سليمي مي گويد: »هيچ وقت نگفته ام كه اگر 
مسئولان حمايت نكنند از مدال طلا هم خبري نيست. من به 
عنوان يك ورزشكار از امروز تا آغاز رقابت هاي جهاني تمام تلاشم 

را مي كنم تا بتوانم براي كشورم افتخار آفرين باشم. 
قطعاً اين تلاش اگر با حمايت هاي مسئولان همراه 

ش��ود نتيجه بهتري در بر خواهد داشت. بدون 
شك هدف بالاي همه قهرمانان اين سرزمين 
افتخار آفريني براي كش��ور و شاد كردن دل 
مردم اس��ت و من هم از اين قاعده مستثني 
نيستم. در اين راه حمايت مسئولان دلگرمي 
بيش��تري را در ورزش��كاران ايجاد مي كند و 

باعث مي شود مسير دشوار رسيدن به قهرماني 
هموار تر شود.« هرچند حرف هاي سليمي كاملًا 
با اظهارات قبلي او متفاوت است، اما كسي نيست 

كه نخواهد او را دوباره بر سكوي اول دنيا نبيند.
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تيم ملي در برزخ بازي تداركاتي
يك اردوي ديگر تيم ملي فوتبال ايران به پايان رسيد اما تيم كارلوس 
كرش همچنان در حسرت يك بازي تداركاتي با حريف در شأن خودش 

باقي مانده است. 
زمان مثل برق و باد گذشت و فقط 17 روز ديگر تا اولين بازي تيم ملي 
در جام ملت ها فرصت باقي مانده است. اين در حالي است كه برخلاف 
ادعاي فدراسيون فوتبال تداركات كافي براي حضور موفق در استراليا 
در نظر گرفته نشده است. همانطور كه اشاره شد زمان اندكي تا شروع 
مسابقات باقي مانده و در اين مدت عملاً ديگر نمي شود حريف تداركاتي 
جديدي پيدا كرد. پس از اتمام جام جهاني مثل هميشه كفاشيان و نبي 
در گفت و گو با رس��انه ها از رويارويي با چند تيم پي��ش از اعزام به جام 
ملت ها خبر دادند. حال آنكه بحث تمديد قرارداد كرش و دستيارانش 
چند هفته اي زمان برد. پس از حل شدن پازل ادامه همكاري با سرمربي 
پرتغالي يك بار ديگر موضوع بازي هاي دوس��تانه مطرح شد. اتفاقاً نام 
تيم هاي زيادي هم سر زبان ها افتاد. اما خيلي زود مشخص شد كه همه 
آن حريفان از ماه ها قبل تكليف فيفا دي هايش��ان را مشخص كرده اند. 

اين وسط باز هم سر تيم ايران بي كلاه مانده است. 
از جام جهاني برزيل تاكنون تيم ملي تنها يك بازي دوس��تانه رسمي 
برگزار ك��رده؛ مصاف با ك��ره جنوبي در تهران كه خوش��بختانه بازي 
خوبي هم از آب درآمد و نتيجه هم به سود ما تمام شد. اين تنها ديداري 
بود كه فدراس��يون از پس تدارك آن برآمد. بع��د از آن ديگر خبري از 
رقابت دوستانه نش��د. اردوي آفريقاي جنوبي نهايت تلاش مسئولان 
بود؛ اردويي دو هفته اي كه س��ه بازي به اصطلاح دوس��تانه با سه تيم 
باشگاهي آفريقايي عايد تيم ملي شد. متأسفانه شرايط به گونه اي است 
كه احتمالاً ملي پوشان هم نام تيم هايي را كه با آنها روبه رو شدند به ياد 
نمي آورند. همين ديروز بود كه خبر لغو بازي با فلسطين روي خروجي 
خبرگزاري ها رفت، اين ديدار از جمله بازي هايي بود كه قرار بود پيش از 
اعزام به استراليا برگزار شود و در واقع حكم بازي خداحافظي تيم ملي را 
داشت اما طرف مقابل بدون هيچ دليل قانع كننده اي حاضر به انجام اين 
بازي نشد. در وضعيت كنوني فقط بازي با عراق قطعي است؛ البته هيچ 
بعيد نيست كه عراقي ها هم دقيقه 90 از رويارويي مقابل شاگردان كرش 

پشيمان شوند و يك بار ديگر دست تيم ملي در پوست گردو بماند. 
جام ملت هاي آس��يا تنه��ا اميد باقي مان��ده براي فوتب��ال ملي ايران 
است. مدت هاست كه حسرت كس��ب يك موفقيت بين المللي به دل 
فوتبال دوستان كشورمان مانده و خيلي ها منتظرند تا بلكه اين بار در 
سرزمين كانگوروها اين طلسم بشكند و جام قهرماني به ايران بيايد، اما 
واقعاً در وضعيت فعلي مي توان از اين تيم انتظار قهرماني داشت؟ رقم 
بالاي قرارداد سرمربي خارجي اولين نكته اي است كه به ذهن مي رسد. 
اين درحالي است كه پرداخت دس��تمزد نجومي و به كار گرفتن مربي 
درجه يك تنها بخش��ي از موفقيت تيم را تضمين مي كند. رقابت هاي 
پيش رو عرصه اي براي عرض اندام مدعيان قاره كهن است. در چنين 
شرايطي تمامي حريفان با تمام قوا به استراليا مي آيند. تمامي حريفان 
آسيايي قبل از اعزام تيم شان به مسابقات حداقل چند بازي دوستانه 
با تيم هاي مختلف جهان برگزار كرده اند. منتها ملي پوش��ان ايراني از 
بازي هاي دوستانه محروم بوده اند. از طرفي دست اندركاران تيم ملي 
تصور مي كنند ساير كش��ورها براي بازي با ايران تمام برنامه هاي خود 
را متوقف مي كنند، در حالي كه حريفان برنامه سال هاي آينده شان را 
هم مشخص كرده اند. به علاوه اينكه كفاشيان به عنوان نفر اول مديريت 
فوتبال ايران عادت كرده به اينكه وعده دهد و با تكيه بر وعده هاي پوچ 
خود انتظارها را بالا ببرد. وقتي آقايان در فاصله دو سه ماه مانده به جام 
ملت ها ياد پيدا كردن حريف تداركاتي مي افتند چگونه مي توان از تيم 
ملي انتظار قهرماني داش��ت! اگرچه ايراني ها اميدوار به موفقيت تيم 
در جام ملت ها هستند، اما حتي در صورت نتيجه گرفتن و رسيدن به 
مراحل پاياني مسابقات نيز نبايد اين موفقيت را به پاي مديريتي نوشت 

كه توانايي دست و پا كردن چند بازي تداركاتي را ندارد. 

پايان ليگ برترين هاي جودو و كشتي بسيج
رقابت هاي ليگ برترين هاي جودو و كشتي بسيج به پايان رسيد. در پايان 
اين رقابت ها، تيم خراسان رضوي به مقام قهرماني ليگ برترين هاي جودو 

رسيد و در ليگ برترين هاي كشتي بسيج هم مازندران قهرمان شد. 
-----------------------------------------------------------

تيموريان از استقلال جدا شد
هافبك ارمني تيم فوتبال استقلال از اين تيم جدا شد. آندرانيك تيموريان 
ديروز در محل باشگاه اس��تقلال حضور پيدا كرد و خواستار رضايتنامه 
خود شد. اين بازيكن كه مطالباتي از باشگاه استقلال داشت در نهايت به 
بخشيدن مطالباتش رضايت داد تا جدايي خود از استقلال را قطعي كند. 
پس از اين اتفاق بهرام افشارزاده از هيئت مديره اين باشگاه خواست تا با 
حضور در محل باشگاه صورت جلسه جدايي تيموريان از استقلال را امضا 
كنند. آندو تيموريان از تيم هاي س��پاهان، تراكتورسازي تبريز و پديده 
مشهد پيشنهاد جدي دارد اما اين بازيكن با مسئولان باشگاه تبريزي به 
توافق رس��يده و به احتمال فراوان امروز با اين تيم قرارداد خود را رسمي 
خواهد كرد. اين در حالي است كه شنيده شده امير حسين صادقي با نظر 

امير قلعه نويي در ليست مازاد استقلال قرار گرفته است. 
-----------------------------------------------------------
پيام زهرا نعمتي در ميان 10 جمله برتر سال 2014

پيام زهرا نعمتي به معلولان جهان »هرگز تسليم معلوليت خود نشويد« 
در سازمان ملل به عنوان يكي از 10 جمله انگيزه دهنده برتر سال 2014 از 
طرف كميته بين المللي پارالمپيك )IPC( انتخاب شد. نعمتي آرزو كرده 
است كه همه شهرهاي جهان براي معلولان مناسب سازي شوند و از اينكه 
تعدادي از افراد داراي معلوليت خودشان را به خاطر معلوليت در خانه حبس 
كرده و منزوي شده اند، ابراز تأسف كرد و گفت كه معتقد است در زندگي تنها 
يك شانس به ما داده شده و بايد از آن به بهترين شكل ممكن استفاده كرد. 

  چـهـره ها / فريدون حسن

كاپيتان امارات به جاي جام ملت ها به سربازي رفت
در حالي كه مسئولان نظام وظيفه و ستاد كل نيروهاي مسلح سخت درصدد به نتيجه رساندن پرونده 
فوتباليست هاي متخلف و داراي كارت هاي معافيت و پايان خدمت جعلي هستند، خبرهايي كه از ساير 
كشورها و حتي رقيبان ايران در جام ملت هاي آس��يا به گوش مي رسد مايه عبرت 
است. اين روزها مسئولان نظامي كشور مي خواهند بازيكنان خاطي و گستاخ را 
به خدمت سربازي فراخوانده اما با مشكلات ريز و درشت و حمايت هاي كوركورانه 
برخي فوتبالي هاي قديم و جديد بايد دست و پنجه نرم كنند. اين در حالي است 
كه ديروز خبر رس��يد علي خصيف  س��نگربان اصلي امارات و كاپيتان 
اين تيم به خاطر نگذراندن خدمت سربازي نمي تواند تيم كشورش 
را در استراليا همراهي كند. خصيف س��نگربان تيم الجزيره است و 
مهره اي تأثير گذار در تيم ملي است اما ترجيح داده تا به جاي حضور 
در استراليا به سربازي برود. ش��نيدن اين خبر آن هم در خصوص 
بازيكني از كشوري كه خدمت سربازي در آن اجباري نيست بايد 

قابل توجه امثال پولادي ها قرار گيرد.

از كرش هم مشاوره مي گيرم
انتخاب محمد خاكپور به عنوان سرمربي تيم فوتبال اميد حرف و حديث هاي زيادي را به همراه داشت، 
اما هنوز همه در شوك اين انتخاب بودند كه خود خاكپور با معرفي محمد مايلي كهن به عنوان مدير فني 

تيم اميد شوك دوم را نيز به هواداران فوتبال وارد كرد. خاكپور در دفاع از انتخاب خود 
مي گويد: »محمد مايلي كهن به خواهش من آمده تا با تجربيات فراواني كه دارد به 
تيم كمك كند. ما به تجربه و بزرگي او در اين زمان حساس نياز داريم. دليل اصلي 
من براي اين انتخاب انجام كار حرفه اي و اصولي است. مدير فني به كارهاي فني 

تيم اشراف كامل دارد و اشتباهات احتمالي كادر فني را گوشزد مي كند و 
مش��اوره هاي لازم را ارائه مي دهد. البته ما نه تنها از مايلي كهن بلكه از 
همه مربيان داخلي كه نقدهاي خود را با منطق و خالصانه ارائه دهند 
استفاده مي كنيم. ما حتي حاضريم از سرمربي تيم ملي كارلوس كرش 
نيز مشاوره بگيريم تا بتوانيم به موفقيت دست پيدا كنيم.« حرف هاي 
خاكپور در روزهايي كه اميدي به اميدها نيست دلگرم كننده است البته، 

به شرطي كه در نهايت مدير فني همان كشك نشود.

دنيا حيدري

سعيد احمديان
   گزارش


